
CAL ANAR UN PAS PER ENDAVANT 

Aquests dies ens hem vist immersos en una problemàtica que afecta a moltes famílies 

vilasarenques. Estem parlant dels horaris i repartiment de les pistes i pavelló de Can Banús. 

Probablement es trobarà una solució temporal per la immediatesa del problema, però no ens 

enganyem, aquest problema no és un problema puntual, és fruït d’un llarg període de desídia i 

manca de previsió per part del Govern Municipal.  

Manca de previsió, i potser també de no acabar de creure en la importància de l’esport com a 

eina formativa del nostre jovent. 

A Vilassar tenim molts espais de titularitat Municipal per a la pràctica de l’esport, (Escola Joan 

Maragall, antiga escola Francesc Macià i l’entorn del pavelló de Can Banús, per exemple), però 

el que ha faltat és una planificació a mig i llarg termini per tal que aquestes instal·lacions es 

puguin utilitzar amb garanties per les diverses disciplines esportives practicades a la Vila. 

Aquesta adequació no és cosa d’un dia, necessita d’una planificació i uns recursos, que han 

obviat els últims equips de govern, que no l’hi han donat l’atenció que es mereixien. 

Només cal diàleg amb les entitats esportives, voluntat de canviar la dinàmica dels últims 

temps, planificació de projectes per les citades instal·lacions i programació de recursos en els 

pressupostos municipals per revertir l’actual manca d’espais degudament preparats i equipats. 

El problema és creure que això és possible. A Junts ens ho creiem.  

(Explica’ns les teves inquietuds, estem per ajudar-te: ufanoar@vilassardedalt.cat – 

quelartll@vilassardedalt.cat – garrigosrx@vilassardedalt.cat)  
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